愛人 The Lovers

張貽涵翻譯
她打開門，嚇了一跳。
She was stunned when she opened the door.

怎麼啦？他笑盈盈地問。
“What?” He smiled.

你是哪位啊？她皺著眉反問。
“Who are you?” She frowned. 

我是妳的愛人呀；他不請自入地跨進大門，轉身對她道：只是換了個身體而已。
“I’m your lover”, he stepped in and turned, “just a different body”.

你說……她狐疑地打量著他：你去換了個身體？
“You mean…”, she looked at him up and down suspiciously, “You changed your body”?

沒錯；他深吸了一口氣：這輩子我都覺得自己被困在一具女性的軀體裡，現在換成男的，真是自由多囉。
“Yes”, he took a deep breath, “I was stuck in a female body my entire life, and now I finally got a male one. I feel much freer!”

她呆了呆，低下頭：你好自私。
She froze for a while, and lowered her head. “You are so selfish”.

自私？他睜大眼：我這麼做，有一半是為了妳呀！妳不是一直覺得我們的關係沒法子向父母親交代？現在我變成男人，妳應該要開心呀！
“Selfish?” He couldn’t believe his ears. “I did it for you--at least half of the reason! I thought you were worrying that our relationship would be a shock to your parents. You should be happy! For I am now a real man”. 

她搖著頭：問題是，我喜歡的，是個具有女性身體的男人啊……

She shook her head, “But, it is a man with a female body that I love…”

他靜了下來。
All of a sudden, He became speechless. 

沉默了會兒，她轉過身：我要走了。
After a silent period, she turned and said calmly, “I am leaving”.

別走；他急急地挽留。
“Don’t leave”. He pleaded with her anxiously.

我聽說置換身體的手術只能做一次；她幽幽地道：你已經不是你了，我還留著做什麼？
“ I’ve heard that the body-changing surgery can only be done once”, she said despairingly. “You are not you anymore. What’s the point in staying?”

這……他急中生智：這樣吧，我們進行虛擬性愛的時候，我再變成女人吧？
“Then…” an idea suddenly came to him, “how about me taking the role of a woman when we have virtual sex?” 

